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PROTOKÓŁ  

z LII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 16 listopada 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1005, zamknięcie – godz. 1025. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych - lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny: Radny Józef Przezak 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad LII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy. 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad LII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział  14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z LI sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy  przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 27 

października 2023 r. do 16 listopada 2023 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych.   

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła uszkodzony próg zwalniający przy szkole w m. Chajew. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi gminnej w m. Kosatka oraz zgłosił zły stan poboczy przy drodze 

powiatowej w m. Błota 
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Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę wycinki zakrzaczeń przy drodze powiatowej w m. Trzcinka oraz 

poprosił o uzupełnienie dziury na poboczu przy studzience energetycznej w m. Trzcinka. 

Radny Bartłomiej Kuś zgłosił potrzebę wycinki zakrzaczeń w m. Żuraw oraz  w m. Wojtyszki. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. Poinformował, ze wszystkie interpelacje 

radnych zostaną przekazane. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

LII/292/2023 z dnia 16 listopada 2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część 

protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

LII/293/2023 z dnia 16 listopada 2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

 Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część 

protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

LII/294/2023 z dnia 16 listopada 2023 r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2024 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad.9. Sprawy różne. 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady LII sesji Rady Gminy o godzinie 1025.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała J. Wolska 

 

 Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


